

Deutsche Telekom AG: Release according to Article 26, Section 1 of the WpHG [the German Securities Trading Act] with the objective of Europe-wide distribution

Deutsche Telekom AG

20.04.2015 15:12

Dissemination of a Voting Rights Announcement, transmitted by DGAP - a service of EQS Group AG.
The issuer is solely responsible for the content of this announcement.

On 16 April 2015, BR Jersey International Holdings L.P., St. Helier, Jersey, informed us pursuant to Sec. 21, para. 1 WpHG that its share in the voting rights of Deutsche Telekom AG, Bonn, Germany, on 14 April 2015 has fallen below the 3% threshold of voting rights and on that day amounted to 2.99% (this corresponds to 135595967 out of a total of 4535571247 voting rights (the 'Total Voting Rights')).

1.43% of the Total Voting Rights (this corresponds to 64731667 voting rights) are to be attributed to BR Jersey International Holdings L.P., pursuant to Sec. 22 para. 1 sentence 1 No. 1 WpHG.

1.83% of the Total Voting Rights (this corresponds to 82930836 voting rights) are to be attributed to BR Jersey International Holdings L.P., pursuant to Sec. 22 para. 1 sentence 1 No. 6 in connection with sentence 2 WpHG

Please note that the total amount stated above (135595967 voting rights) does not equal the sum of the detailed attributed holdings. This according to BlackRock results from voting rights having multiple attributions within the BlackRock group structure.

20.04.2015 The DGAP Distribution Services include Regulatory Announcements, Financial/Corporate News and Press Releases.
Media archive at www.dgap-medientreff.de and www.dgap.de

Language: English
Company: Deutsche Telekom AG
Friedrich Ebert Allee 140
53113 Bonn
Germany
Internet: www.telekom.com

End of Announcement

DGAP News-Service

Deutsche Telekom AG: Veröffentlichung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG mit dem Ziel der europaweiten Verbreitung

Deutsche Telekom AG

20.04.2015 15:12

Veröffentlichung einer Stimmrechtsmitteilung, übermittelt durch DGAP - ein Service der EQS Group AG.
Für den Inhalt der Mitteilung ist der Emittent verantwortlich.

Die BR Jersey International Holdings L.P., St. Helier, Jersey, hat uns am 16. April 2015 gemäß § 21 Abs. 1 WpHG mitgeteilt, dass ihr Stimmrechtsanteil an der Deutschen Telekom AG, Bonn, Deutschland, am 14. April 2015 die Schwelle von 3% der Stimmrechte unterschritten hat und an diesem Tag 2,99% betragen hat (dies entspricht 135595967 von insgesamt 4.535.571.247 Stimmrechten (nachfolgend die 'gesamten Stimmrechte')).

1,43% der gesamten Stimmrechte (dies entspricht 64731667 Stimmrechten) werden der BR Jersey International Holdings L.P. gemäß § 22 Abs. 1 Satz 1 Nr. 1 WpHG zugerechnet.

1,83% der gesamten Stimmrechte (dies entspricht 82930836 Stimmrechten) werden der BR Jersey International Holdings L.P. gemäß § 22 Abs. 1 Satz 1 Nr. 6 in Verbindung mit Satz 2 WpHG zugerechnet.

Bitte beachten Sie, dass die oben genannte Summe (135595967 Stimmrechte) nicht gleich der Summe der zugerechneten Stimmrechte ist. Dies folgt nach Angabe von BlackRock daraus, dass Stimmrechte innerhalb der Struktur der BlackRock-Gruppe mehrfach zugerechnet werden.

20.04.2015 Die DGAP Distributionsservices umfassen gesetzliche Meldepflichten, Corporate News/Finanznachrichten und Pressemitteilungen. DGAP-Medienarchive unter www.dgap-medientreff.de und www.dgap.de

Sprache: Deutsch
Unternehmen: Deutsche Telekom AG
Friedrich Ebert Allee 140
53113 Bonn
Deutschland
Internet: www.telekom.com

Ende der Mitteilung

DGAP News-Service